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Protokół Nr LIV/2018 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej  

w dniu 16 sierpnia 2018 roku,  

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

 

Obrady w dniu 16 sierpnia 2018 roku rozpoczęły się o godz. 14
05

, a zakończyły o godz. 14
30

   

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Ferdynand Łukasik dokonał otwarcia LIV sesji Rady Powiatu 

w Myśliborzu.  

Powitał radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości, mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 14 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

(Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Podczas otwarcia obrad sesji nieobecni: E. Ligenza, J. Fabiańczyk, R. Dudek, A. Rudnicki 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2018-2027. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

Zapytał, czy jest potrzeba odczytania projektu uchwały? 

 

Radni nie wyrazili potrzeby odczytania projektu uchwały. 

 

Na salę obrad przybyli radni: Elżbieta Ligenza, Janusz Fabiańczyk 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Radny Rady Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

Poprosił o wyjaśnienie dot. pkt. 1 odnośnie realizowanego projektu. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że Powiatowy Urząd Pracy przystąpił do projektu z Wojewódzkiego Urzędu Pracy, 

w tej chwili są podpisywane umowy. 

 

Radny Rady Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

Zapytał, czego dotyczy projekt? 

 

 



2 

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że dotyczy wsparcia niepełnosprawnych osób bezrobotnych. 

 

Radny Rady Powiatu – Krzysztof Mrzygłód 

Zawrócił uwagę na pkt. 2 dotyczący realizacji inwestycji. Zapytał czy zabezpieczona kwota 

dotyczy środków przekazanych z Gminy Nowogródek Pom? 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że przekazana kwota zostaje zabezpieczona na realizację II etapu inwestycji. 

 

Radny Rady Powiatu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał o wysokość wkładu Gminy Nowogródek Pom.? 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Odpowiedziała, że jest to kwota 1 140 000,00 zł. 

 

Radny Rady Powiatu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, czy koszt inwestycji został zwiększony? 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Odpowiedziała, że tak z uwagi na złożone oferty po przetargu. Kolejny przetarg jest ogłoszony 

i termin składania ofert upływa 20.08. br. Wówczas będzie znana kwota jaką będzie musiał 

zapłacić Powiat. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

Przystąpił do głosowania projektu uchwały: 

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 16 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się 

od głosu.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr LIV/369/2018 z dnia 16 sierpnia 2018 roku zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2018-2027– załącznik 

Nr 3 do protokołu. 

 

Ad.3 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  

 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Nowogródek Pomorski zarządzania 

drogą powiatową. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

Zapytał, czy jest potrzeba odczytania projektu uchwały? 

 

Radni nie wyrazili potrzeby odczytania projektu uchwały. 
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Kolejno: 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Radny Rady Powiatu – Krzysztof Mrzygłód 

Zwrócił uwagę na długotrwającą procedurę skierowania pod obrady sesji projektu uchwały.  

Przekazał, że dokumentacja w tej sprawie trafiła w zeszłym roku do Starostwa, wówczas 

należało ustalić pewne warunki. Nabór do PROW faktycznie został ogłoszony od dnia 

2.08.2018r., jednak można by było wcześniej dokonać ustaleń. 

Przekazał, że było zorganizowane spotkanie wspólnie ze Starostą, na którym ustalono, że jeżeli 

Wójt podejmie się finansowania inwestycji wówczas będzie przekazana droga Gminie 

Nowogródek, lecz nie na przedstawionych teraz warunkach dot. pokrycia w 100%  wkładu 

własnego tylko z udziałem Powiatu. 

Zwrócił uwagę, że Powiat nie wniesie żadnego wkładu własnego, Gmina Nowogródek Pom. 

przekazuje swój PROW i jest zmuszona udźwignąć całość inwestycji. 

Wójt podczas sesji Rady Gminy przedstawił inna sytuację i radni z taką świadomością 

głosowali nad przekazaniem kwoty 500 000,00 zł oraz nad przejęciem drogi powiatowej. 

Okazało się, że Wójt dostaje ten problem samodzielnie do rozwiązania w ostatniej chwili, gdyż 

do dnia 20 sierpnia br. jest termin składania ofert. Poprosił o wyjaśnienia dlaczego sytuacja 

uległa zmianie i wyjaśnienia odnośnie warunków współpracy z Gminą. 

Zwrócił uwagę, że przedmiotowa droga jest drogą powiatową i korzystają z niej wszyscy, nie 

tylko mieszkańcy Gminy Nowogródek Pom. Należy wykonać jej remont, gdyż stan drogi 

zagraża bezpieczeństwu w ruchu drogowym. Poprosił, aby Zarząd rozważył inne sposoby 

porozumienia przynajmniej ujęcia zapisów dotyczących negocjacji dofinansowania. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że radny informował podczas sesji, aby przekazać tę drogę, gdyż Powiat to 

nie będzie nic kosztowało. Przekazała, że dokumenty w sprawie przekazania drogi były 

kolejnym etapem, gdyż nie został jeszcze zakończony II etap zawartej umowy. Nie można jej 

zamknąć z powodu braku środków finansowych. Konieczne będzie realizacja umowy, bądź jej 

zerwanie nie kończąc inwestycji. Zwróciła uwagę, na składane wnioski budżetowe. Jeżeli Wójt 

wnioskuje o przekazanie drogi to może ją przejąć jako drogę gminną. W przesłanym 

porozumieniu ujęto zapisy dotyczące przekazania drogi i związane z tym zabezpieczenie kwoty 

717 000,00 zł. Nie jest to uczciwe, gdyż rozmawiając o przekazaniu drogi należy rozmawiać 

także o finansach. Zauważyła, że dopiero 20 sierpnia br. nastąpi rozstrzygnięcie kolejnego 

przetargu na II etap inwestycji. Jeżeli do poprzedniego przetargu brakowało 1 200 00,00 zł, 

Wójt przekazał kwotę 500 000,00 zł zatem brakuje kwota 700 000,00 zł. 

Przekazanie drogi dla Gminy jest kolejnym etapem i uczciwym będzie w stosunku do 

pozostałych gmin, aby nie rozstrzygać o kwestiach finansowych. Projekt budżetu na rok 2019 

decyduje o tym, czy Powiat stać na dofinansowanie czy nie. Nie można takiej deklaracji 

składać przed jego sporządzeniem. 

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

Złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

Przystąpił do głosowania: 
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Za zamknięciem dyskusji głosowało – 8 radnych, przeciw – 7 radnych, 1 radny wstrzymał się 

od głosu.  

 

Wniosek został przyjęty.  

 

Kolejno, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania uchwały: 

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 16 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się 

od głosu.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr LIV/370/2018 z dnia 16 sierpnia 2018 roku w sprawie powierzenia Gminie 

Nowogródek Pomorski zarządzania drogą powiatową. 

– załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 4 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:   

 

Zamknięcie obrad: 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14
30

 Przewodniczący Rady Powiatu zamknął LIV 

sesję Rady Powiatu w Myśliborzu.   

 

Nagranie z posiedzenia LIV sesji Rady Powiatu w dniu 16 sierpnia 2018 roku stanowi 

załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

 
Protokołowała: 

 

Dominika Bułgajewska 

 


